
Zápis  

ze shromáždění Společenství vlastníků V Aleji 1355-1358, Poděbrady III,  

se sídlem V Aleji 1356, Poděbrady III, 290 01 Poděbrady 

konané dne 2.5.2022 

ve společenské místnosti Kunštátská 1351 v Poděbradech 

 

Přítomni:  za Výbor SVJ: Milan Čepl, Jiří Douša, Tomáš Buldra 

 za SBD: Ing.Viktor Šalanda 

 Hosté: p.Vinš za SVJ Kunštátská 

 Za Město Poděbrady: pí.Zemánková 

 Vlastníci a členové SBD dle prezenční listiny 

Program jednání: 

Schůzi svolává výbor SVJ. Pozvánka byla vyvěšena na nástěnkách jednotlivých 

vchodů, popř. doručena členům SVJ. 

 

Podle přiložené prezenční listiny je přítomno 5802/10000 vlastníků jednotek, tj 

57,02 % a tvoří kvalifikovanou většinu hlasů, čímž je shromáždění vlastníků 

jednotek usnášení schopné.  

 

1. Zahájení, volba ověřovatele a zapisovatele 

Schůzi zahájil člen výboru Jiří Douša, seznámil s programem a konstatoval, 

že shromáždění je usnášeníschopné.  

Za ověřovatele zápisu navrhuje: Ladislava Dubinu 

Zapisovatele: Tomáše Buldru 

 

Usnesení:  

Shromáždění vlastníků jednotek schvaluje navržený program shromáždění, 

dále Tomáše Buldru jako zapisovatele a Ladislava Dubinu jako ověřovatele 

zápisu.   

Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 %. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zapisovatelem byl zvolen Tomáš Buldra 

Ověřovatelem zápisu Ladislav Dubina. 

 

2. Vyúčtování topné sezony 2021/22 

- Ing.Šalanda informoval o výhodné ceně zemního plynu sjednané SBD 

Bohemia u společnosti Innogy 494,- Kč/MWh, která je fixovaná i pro 

letošní rok 2022. Poté se předpokládá zdražení cen plynu podle cen na 

světových trzích a bude třeba hledat úspory. 

 

 

 



3. Seznámení se stavem fondu údržby a provozního fondu 

- p.Douša seznámil přítomné se stavem fondu údržby a provozního fondu na 

základě účetních dokladů poskytnutých správcem SBD Bohemia: 

Počáteční stav fondu oprav: 701 tis. Kč,  

Příspěvky do fondu oprav: 53048,- Kč měsíčně, 636 576,- Kč ročně 

Čerpání: 291 tis.Kč 

Konečný stav fondu oprav: 1.100 tis. Kč,  

 

- Podrobné doklady umístí p.Buldra na webové stránky společenství 

vlastníků www.svj1355-8.wz.cz 

 

Realizované práce a investice z fondu oprav: 

- Montáž zvonků, zednické práce, topný systém, výměna hlavního uzávěru 

vody, atd… 

 

Stavebně technický a energetický stav budovy: 

- Audit stavu budovy provedla fa IP Polná, podrobný dokument k dispozici 

na SBD Bohemia. 

- Zateplení vnitrobloku: 7 mil.Kč vnitřní část bloku, 3 mil.Kč lodžie,  

celkem 13,309 mil.Kč. Možno financovat pouze úvěrem. 

  

Vzhledem k výrazném růstu cen stavebních materiálů a prací navrženo  

zvýšení příspěvku do fondu oprav ze současných 15,- Kč/m2 na 30 Kč/m2. 

- Shromáždění schvaluje zvýšení příspěvku do fondu oprav na 30 Kč/m2. 

Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 %. 

Návrh byl schválen. 

 

4. Volba členů voleného orgánu.  

Mezi přítomnými bylo diskutováno složení tříčlenného výboru SVJ. 

Výsledkem jsou kandidáti do výboru: Milan Čepl, Tomáš Buldra a Jiří 

Douša. 

 

1) Navržený MILAN ČEPL 

Bydliště: V Aleji 1356, Poděbrady III, 290 01 Poděbrady 

             Souhlasí s funkcí  

  Usnesení: 

  Shromáždění volí pana Milana Čepla členem voleného orgánu.  

  Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 %. 

  Navržený byl schválen. 

 

 

 

 

http://www.svj1355-8.wz.cz/


2) Navržený JIŘÍ DOUŠA 

Bydliště: V Aleji 1356, Poděbrady III, 290 01 Poděbrady 

             Souhlasí s funkcí  

  Usnesení: 

  Shromáždění volí pana Jiřího Doušu členem voleného orgánu.  

  Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 %. 

  Navržený byl schválen. 

 

3) Navržený TOMÁŠ BULDRA 

Bydliště: V Aleji 1358, Poděbrady III, 290 01 Poděbrady 

             Souhlasí s funkcí  

  Usnesení: 

  Shromáždění volí pana Tomáše Buldru členem voleného orgánu.  

  Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 %. 

  Navržený byl schválen. 

 

Volba předsedy výboru: 

Navržený MILAN ČEPL 

     Bydliště: V Aleji 1356, Poděbrady III, 290 01 Poděbrady 

  Souhlasí s funkcí předsedy výboru. 

 Usnesení: 

 Shromáždění volí pana Milana Čepla předsedou výboru.  

 Hlasování: pro 100 %, proti 0 %, zdrželo se hlasování 0 % 

 Navržený byl schválen. 

 

5. Diskuze 

- p.Buldra - vypínání cirkulace teplé vody v nočních hodinách z důvodu 

úspory energií. 

- Výměna měřidel topení v bytových jednotkách za měřidla odečitatelné na 

dálku bez nutnosti vstupu do bytu. Ze zákona nejpozději do roku 2026, bude 

realizovat fa.VIPA, k výměně dojde současně hromadně s výměnou vodoměrů 

v době, kdy jim skončí platnost ověření. Nutno zajistit přístupy do bytů. 

- pí.Zemancová – dotaz na výměnu dveří v knihovně - výměna dveří bytové 

jednotky hradí vždy vlastní jednotky. 

 

6. Závěr jednání shromáždění vlastníků provedl pan Jiří Douša. 

 

V Poděbradech, dne 2.5.2021                    

 

 

 

Zapsal: p.Buldra 

 


